

# 100

*For ACI Certified Client*

No.80001

Accredited Certification International

國際認可認證

Accredited Certification International

國際認可認證

Accredited Certification International

國際認可認證

# ACI

**ONE HUNDRED  
HONG KONG DOLLARS**

# 培訓課程禮券

Gift Coupon for ACI Training Course



Authorized Signature

*Your Trustworthy Partner in Certification & Assessment,  
Professional & Customized Services, Management Training Programme*



**Accredited Certification International**

國際認可認證

## 使用條款及細則

- 1.此優惠券只可使用一次，上課前必須交出此優惠券作註銷。
- 2.此優惠券不能兌換現金。
- 3.每課程限用一張優惠券。
- 4.此優惠券不適用於半天培訓課程。
- 5.此優惠券只限於有效期內使用，逾期作廢。
- 6.此優惠券如有任何塗改或損毀，即自動失效，將不獲補發。
- 7.若有遺失此優惠券，本公司概不負責，亦不會補發。
- 8.此優惠券必須具本公司蓋印，方為有效。
- 9.如有任何爭議，本公司保留一切最後決定權。

## 國際認可認證



Company Chop: \_\_\_\_\_

## Terms & Conditions

- 1.This coupon can only be used once and should be presented upon redemption of Training Course.
- 2.This coupon is not exchange for cash.
- 3.Each course can only use one coupon.
- 4.This coupon does not apply to any half-day training course.
- 5.This coupon is valid on or before the expiry date and shall be void upon its expiry.
- 6.This coupon is void upon any damage or defacement thereof without any compensation or replacement from ACI.
- 7.ACI will not be responsible for the loss or damage of this coupon. No replacement coupon will be issued.
- 8.This coupon is not valid unless it bears ACI Company's chop.
- 9.In case of any dispute, ACI reserves the right of final decision.

## Accredited Certification International

Website: [www.aci-limited.com](http://www.aci-limited.com)

Tel: 3977 8983

E-mail: [Training@aci-limited.com](mailto:Training@aci-limited.com)

Expiry Date

有效日期至: **31 DEC 2025**